

Amenzile de circulație, aplicate șoferilor care încalcă prevederile Codului Rutier, vor fi mai mari, în urma deciziei de a crește salariul minim pe economie.

Astfel, cum salariul minim crește de la 700 la 750 de lei și amenzile vor crește.

Articolul 98 al Codului Rutier prevede clar că amenzile se stabilesc din cuantumul determinat de valoarea numărului de puncte amendă, iar un punct amendă reprezintă 10% din salariul minim brut pe economie.

Cea mai mică abatere de la prevederile Codului Rutier se pedepsește cu două-trei puncte de amendă (de exemplu, depășirea vitezei cu 10-20 km/h sau oprirea într-un loc nepermis), astfel încât amenda minimă crește de la 140 la 150 de lei (cu înjumătățire în cazul plății în 48 de ore).

De exemplu, dacă, la 1 februarie 2013, vei trece pe culoarea roșie a semaforului, permisul de conducere îți va fi reținut pentru 60 de zile și vei primi o amendă cuprinsă între 450 și 600 de lei (6-8 puncte de amendă). În prezent, amenda pentru o astfel de încălcare a legislației este de 420-560 de lei.

*** sursa - Yahoo! News